
  
   PROTOKOLL från SvIVKs styrelsemöte nr 7-2024 
 

Tid: Den 10 september 2024. 

Plats: Telefonmöte. 

Närvarande styrelseledamöter: Jessica Zetterlund, Ullis Andersers ,Mats Hansson, Inger 
Högberg och Jenny Grönlund. 

                   Närvarande suppleanter: Leif Vennerström och Ida Milton 

  Frånvarande styrelseledamöter: Magnus Widén och Ylva Tallqvist 

 

§1. Jessica Zetterlund öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2. Jessica Zetterlund valdes till mötesordförande och Ullis Andersers till mötessekreterare. 

§3. Val av justerare: mötesordföranden Jessica Zetterlund och Ida Milton. 

§4. Konstaterades att mötet är beslutsmässigt utlyst och alla behörigt kallade. 

§5. Dagordningen fastställdes.  

§6. Protokoll från möte nr 6-2024 godkändes. 

§7.         Ekonomi – Medlemsantalet har gått ner lite, Inger kollar med dom som inte betalat. 

 
    

Behållning på klubbens konton 2024-09-09    
    

Företagskonto 5 577,52   
Swish-konto 27 016,00   
Handkassa 0,00   
Placeringskonto 61 185,33   
SvIVK-Fond 9 245,30   
BPH-Fond 4 080,97   
Forskning och utbildningsfond 65 063,80   

Summa 172 168,92   
    

Antal medlemmar 2024-09-09   2024-08-11 
    

Fullbetalande 157  159 
Familjemedlemmar 33  30 
Valpgåvomedlemmar 13  17 
Hedersmedlemmar 2  2 
Summa 205  208 



    
    

 

§8.  AHK – Arbetet med att skriva RAS fortsätter.  

§9.       Rapporter och skrivelser  

17/8 In SKK- Auktorisation exteriördomare, Lize Edland är godkänd för Irländsk Varghund. 

        §10.  Utställningar- Tånga Hed blev en trevlig utställning med 20 hundar anmälda. 
  
  Styrelsen har tagit mejlbeslut på att stora Specialen 2026 kommer att vara på Hökensås 4/7 -26. 

Cert ansökan är inskickad och även för ett extra cert i Apalby under 2026. 
 
 Styrelsen börjar att planera för kommande utställningar under 2025 och tittar på lämpliga datum. 
   
  

        §11.  Kontaktombuden – Östra har haft en av sina promenader och har en till nu på söndag.  
 
 Nedre norra har fått en till kontaktman, Bodil Häggman. 

 
   

§ 12.  Tidningen och hemsidan – Höstnumret har precis landat i postlådorna och är lika bra som 
vanligt. 

 Hemsidan – Jessica kommer att lägga ut foton från våra specialer och bilder på BIS-vinnare 
genom tiderna på klubbens hemsida. 

   

§13. Övrigt- Hundrastorget under Stora Stockholm, det finns en arbetsgrupp som jobbar med att 
förnya klubbens monter. 

  Om det finns någon som är intresserade av att ha en monter på My Dog i Göteborg i januari så 
får dom gärna höra av sig till styrelsen. 

    

§15.  Nytt möte kommer att hållas:  8/10    kl. 19.00 

        

§16. Jessica Zetterlund tackade deltagarna och avslutade mötet. 

 

Idkerberget 10 september Ullis Andersers 

 

 

    

 

Jessica Zetterlund, mötesordförande                        Ida Milton, justerare 


